
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

ΠΡΟΣ : τον Υπουργό Υγείας  

ΘΕΜΑ : Υποβάθμιση Μποδοσάκειου Νοσοκομείου Πτολεμαϊδας  

 

κ. Υπουργέ,  

Το Μποδοσάκειο Νοσοκομείο Πτολεμαϊδας αποτελεί την ναυαρχίδα των 

νοσοκομείων της Δυτικής Μακεδονίας, πλην όμως στα πλαίσια της επιχειρούμενης 

αναμόρφωσης του υγειονομικού χάρτη διαφαίνεται ότι θα πληγεί εξαιτίας 

σχεδιαζόμενων αλλαγών που εμφανώς το υποβαθμίζουν και συνάμα μειώνουν τις 

επιχειρησιακές του δυνατότητες, μετατρέποντάς το εν τοις πράγμασι σε ένα 

κέντρο υγείας, με ό,τι αυτό συνεπάγεται για τους κατοίκους μιας ακριτικής και 

εθνικά ευαίσθητης περιοχής της Πατρίδας μας.  

Ειδικότερα, σύμφωνα με όσα ακούγεται ότι σχεδιάζονται και έχουν ενοχλήσει 

σφόδρα την τοπική κοινωνία της περιοχής :  

 

1) Αναχωρούν από όλα τα περιφερειακά νοσοκομεία οι ψυχολόγοι για να 

στελεχώσουν τα μεγάλα νοσοκομεία Αθηνών και Θεσσαλονίκης, κατά συνέπεια 

και ο ψυχολόγος του Μποδοσάκειου «φεύγει» χωρίς αντικατάσταση. 

 

2) Η Ωτορινολαρυγγολόγικη κλινική (ΩΡΛ) η οποία μέχρι πριν μερικούς μήνες ήταν 

κλινική ειδίκευσης (η μοναδική στην Δ. Μακεδονία), καταργείται και μεταφέρεται  
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στην Κοζάνη !!! Να σημειώσουμε εδώ ότι, μόλις προ ολίγων εβδομάδων έγινε 

γνωστό ότι λόγω έλλειψης προσωπικού την μετατρέπουν σε ΤΕΠ. 

 

3) Η Ογκολογική κλινική (μετά και την αναχώρηση της μιας Ογκολόγου) κλείνει 

οριστικά ! Μάλιστα θα αξιολογηθεί αν θα συμφέρει να πωληθεί ή να ενοικιαστεί σε 

μεγάλο ιατρικό όμιλο, και αυτό γιατί η κλινική είναι επιπρόσθετη με το 

Μποδοσάκειο έγινε με πόρους του Υπουργείου Υγείας και δεν συμπεριλαμβάνεται 

στην δωρεά Μποδοσάκη που θα δημιουργούσε νομικά προβλήματα αν ήταν από 

τις αρχικές κλινικές της δωρεάς. 

 

4) Παρά τις μέχρι σήμερα επαναλαμβανόμενες ρητές υποσχέσεις της πολιτικής 

ηγεσίας του Υπουργείου Υγείας εντούτοις οι προκηρύξεις θέσεων για την 

επαναλειτουργία της ΜΕΘ στο εν λόγω νοσοκομείο, παραμένουν «όνειρο θερινής 

νυκτός». 

 

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός :  

1) Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε για την ενίσχυση και όχι την 

υποβάθμιση του Μποδοσάκειου Νοσοκομείου Πτολεμαϊδας, που 

εξυπηρετεί σε μηνιαία βάση χιλιάδες περιστατικά ποικίλων ειδικοτήτων ;  

 

2) Πώς αλήθεια μπορεί να εξυπηρετηθεί η κυβερνητική εξαγγελία για στήριξη 

της ελληνικής περιφέρειας με ταυτόχρονο περιορισμό της πρόσβασης σε 

υψηλής ποιότητας υπηρεσίες υγείας ;  



Ο ερωτών βουλευτής  

Νικόλαος Παπαδόπουλος 

 

  




